

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 23123S00129R2M

江苏嘉盟电力设备有限公司

注册地址: 启东滨海工业园区中力路5号 经营地址/生产地址: 江苏省启东市滨海工业园区中力路5号 邮政编码: 226200

职业健康安全管理体系符合

GB/T45001-2020/IS045001:2018

证书覆盖范围

电力金具(铜、铝和铜铝类)和电缆附件的生产(含设计)和销售

及相关职业健康安全管理活动

统一社会信用代码: 9132068179539038XT 初次教证日期: 017年07月25日 发证日期至2023年07月24日 有效期至: 2023年07月25日

南京中环认证有限公司

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)查询或扫描二维码查询 地址:中国•南京•鼓楼区广州路 199 号天诚大厦 22 层 邮编: 210024



网址: www.zhrzen.com www.njzhrz.com



Management System Certification

OCCUPATION HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Registration NO.: 23123S00129R2M

Jiangsu Jiameng Power Equipment Co., Ltd.

Registered address: No.5 Zhongli Road, Qidong Binhai Industrial Park. Business address/Production address: No. 5 Zhongli Road, Binhai Industrial Park, Qidong City, Jiangsu Province.226200

The Occupation Health and Safety Management System Conforms to

the Standard GB/T45001-2020/ISO45001:2018

Certified Scope:

Production (including design) and sales of power fittings (copper,

aluminum, and copper aluminum) and cable accessories

Organization Code: 9132068179539038XT First Issuing Date: Jul. 24, 2023 Issuing Date: Jul. 24, 2023 Expiration Date: Jul. 23, 2026

Nanjing Central Certification Co., Ltd

Issued By:

The certified organization must accept the surveillance audit duly, and the audit shall be approved as effective before approving that this certificate can maltain as valid.

The Certification can be queried on the official website of CNCA----www.cnca.gov.cn. or scanning the QR code. Address: 22nd Floor, Tiancheng Building, 199 Guangzhou Road, Gulou District, Nanjing, China Postal Code:210024 Website: www.zhrzcn.com www.njzhrz.com

